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• Kanterne langs søen bliver klippet af gartneren nu, det er den bagerste del af søen og stier 
som er for tur. 

 

• Dæksler til dræn er nu fundet igen og vi kan endeligt langt om længe komme videre med 
rensning af dræn. 

 

• Udfordringer med diverse containere er ved at være løst, der er dog enkelte der henstiller 
ifm. byggerier. 

 

• Biler uden plader er løst sammen med trailere. 
 

• Vejene i acceptabel stand pt. og kan klare sig til foråret. 
 

• Der er auktion over konkursboets arealer i kommende uge, og vi kan få afsluttet det kapital 
og komme videre. 

 

• Økonomi ser fin ud, budgettet til gartneren er ved at være opbrugt, og sæsonen er ved at 
være afsluttet. 

 

• Gadespejl opsat i svinget og det fungerer. 
 

• Behandling af broer afsluttet, men skal have igen i 2020. 
 


